

LIMITED WARRANTY

All goods manufactured by **HMI HOYME MANUFACTURING INC.** are sold subject to the following limited warranty which is in lieu of, and excludes all other warranties, guarantees and conditions expressed or implied. Goods are warranted to be free from defects in workmanship or material for a period of two years electrical and 10 years mechanical from the date of purchase provided such goods have not been subject to misapplication, misuse, negligence or repairs by unauthorized person.

FOR WARRANTY PURPOSES DO NOT CONTACT THE SUPPLIER BUT CONTACT HOYME MANUFACTURING INC. DIRECT BY CALLING 1-800-661-7382 OR FAX 1-800-661-8065. ALL WARRANTY CLAIMS MUST BE ACCOMPANIED BY PROOF OF PURCHASE.

Any equipment that proves defective within the warranty period will if returned prepaid to Hoyme Manufacturing Inc. be repaired at Hoyme Manufacturing Inc.'s option free of charge F.O.B.

The warranty does not apply to any faulty performance caused by improper voltage supply or incorrect electrical protection.

Hoyme Manufacturing Inc. will not be responsible for any losses or damages caused by failure of equipment, or for any consequential or contingent damages arising from any cause whatsoever, not for labour, transportation or other charges incurred in the repair or replacement of defective parts or equipment.

GARANTIE LIMITÉE

La vente de toute marchandise fabriquée par **HMI HOYME MANUFACTURING INC.** est soumise à la garantie limitée suivante qui remplace et exclut toute autre garantie ou stipulation expresses ou implicites. La marchandise est garantie contre tout défaut de matériel ou de main-d'oeuvre pour une période de 2 ans électriques et 10 ans mécaniques à compter de la date d'achat, pour autant que telle marchandise n'ait pas été l'objet d'une mauvaise application. D'un mauvais usage, de négligence, ou de réparations effectuées par des personnes non autorisées.

POUR LA GARANTIE LES BUTS NE CONTACTENT PAS LE FOURNISSEUR MAIS ENTRENT EN CONTACT HOYME MANUFACTURING INC. AVEC L'USINE DIRECTE EN APPELANT 1-800-661-7382 FAX 1-800-661-8065. TOUTES REMISE DE GARANTIE DEVRAIT ABSOLUMENT ÊTRE ACCOMPAGNÉE AVEC UNE PREUVE D'ACHAT.

L'équipement, les pièces et accessoires qui ne sont pas fabriqués par Hoyme Manufacturing Inc. sont garantis jusqu'à concurrence des termes de la garantie du fabricant d'origine seulement. Tout équipement défectueux durant la période de garantie qui est renvoyé, frais payés d'avance, à Hoyme Manufacturing Inc., sera réparé au frais de Hoyme Manufacturing Inc. et selon son choix: F.A.B.

La garantie ne s'applique pas au rendement défectueux causé par l'usage d'un voltage non approprié ou de protection électrique incorrecte.

Hoyme Manufacturing Inc. ne sera pas responsable de toute perte ou dommage causés par tout défaut de fonctionnement de l'équipement, ou de tout dommage indirect ou imprévu résultant de toute cause, ni sera-t-elle responsable des frais de main-d'oeuvre, de transport ou autres encourus durant la réparation ou le remplacement des pièces ou de l'équipement défectueux.